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Interpellation till socialnämndens ordförande Losif Karambotis! 

 

Hur klarar Skellefteå kommun utskrivningsklara patienter? 

Skellefteå kommun har haft en historia om att ha haft svårt att kunna ta emot utskrivningsklara 

patienter från region Västerbotten. Det finns i dag rapporter om att personalbristen i Kommunen gör 

att det finns tomma platser på våra boenden. Det är intressant att veta om detta påverkar förmågan 

att ta emot utskrivningsklara patienter från region Västerbotten i dag.  

 

Med anledning av detta ställer jag följande frågor till Losif Karambotis; 

- Hur många väntar på att bli överförda från region Västerbotten till Skellefteå kommun den 1 

november? 

- Vilken dialog förs i dag med region Västerbotten i denna fråga? 

- Om Skellefteå kommun inte kan ta emot en patient, vad händer med denna?  

 

 

Jens Wennberg (L) 


